



1. All tuition fees must be paid on the dates specified and announced in the University calendar, and the student will be prohibited from sitting for the final exam in case of any unpaid fees.
 2. If courses are registered and then dropped, the student must pay the registration fees or postpone study for the relevant semester.
 3. A student is not entitled to receive his/her transcript at the end of the semester if he/she has not paid the full tuition fees, and is not entitled to register for another semester until they pay the full tuition fees due.
 4. The student is not entitled to get "Graduate Clearance Form" from the University until all due tuition fees are paid.
 5. In case the student wishes to withdraw from a course, postpone study or completely withdraw from the university, s/he must pay the remaining unpaid due fees.
 6. In case of withdrawal from the course or postponement of study, the student is entitled to get refund of the fees of the study hours only in certain ratios according to the tables below. The amounts in the student's balance are returned only according to the dates announced in the University calendar and are not refunded in cash even in case of complete withdrawal from the university.
 7. Admission fees, placement exam fees and Higher Education Council service fees are not refundable.
 8. The University has the right to drop the courses if the student did not pay for the **first** instalment in the agreed date.
1. يجب دفع الرسوم الدراسية في التواريخ المحددة حسب التقويم الجامعي المعلن للطلاب، علماً بأنه سيتم منع الطالب من دخول الامتحان النهائي في حال وجود أي رسوم غير مدفوعة.
 2. في حال تسجيل مقررات دراسية ومن ثم حذفها يتوجب على الطالب دفع رسوم التسجيل أو وقف القيد عن الفصل الدراسي المعنوي.
 3. لا يحق للطالب استلام أو الاطلاع على كشف درجاته بنهائية الفصل الدراسي إذا لم يكن مسدداً للرسوم الدراسية كاملة كما لا يحق له التسجيل في الفصل الدراسي التالي حتى يستوفي كامل الرسوم الدراسية المستحقة.
 4. لا يحق للطالب استخراج "إبراء ذمة" أو "إخلاء طرف" من الجامعة إلا بعد تسديد جميع المستحقات المالية.
 5. في حال الرغبة بالانسحاب من مقرر أو وقف القيد لفصل دراسي أو أكثر أو الانسحاب الكلي من الجامعة، يجب على الطالب دفع الرسوم الدراسية المستحقة الغير مدفوعة.
 6. في حالة الانسحاب من المقرر أو وقف القيد يحق للطالب استرجاع رسوم الساعات الدراسية فقط بنسب معينة حسب الجداول أدناه، ويتم ارجاع المبالغ في رصيد الطالب فقط حسب التواريخ المعلن عنها في التقويم الجامعي ولا تسترجع نقداً حتى في حالة الانسحاب الكلي من الجامعة.
 7. رسوم القبول ورسوم امتحان تحديد المستوى ورسومات خدمات مجلس التعليم العالي غير مسترجعة.
 8. يحق للجامعة إلغاء تسجيل الطالب في حال عدم سداد القسط **الأول** في الموعد المتفق عليه.



سياسة استرجاع المبالغ

Refund Policy

Withdrawal from Courses during the First and Second Semesters			الانسحاب من المواد (المقررات) خلال الفصل الأول والثاني	
Time Frame	Refund Policy	النسبة المستردّة Percentage recovered	أسس احتساب الرسوم	أسس احتساب الرسوم
- If the course is withdrawn before the beginning of the semester until the end of the Add/Drop period. *Excepted are the Education Package (If delivered) and Registration fees, which are not refundable	Full refund	%100	استرجاع رسوم المادة كاملة	- إذا تم الانسحاب من المادة قبل بدء الدراسة في المادة و حتى نهاية فترة الحدف والإضافة. علمًا بأن رسوم التسجيل ورسوم الكتب غير مستردّة)
- If the course is withdrawn during the second week of the semester.	Partial refund from Credit hour fees only	%70	استرجاع نسبة من رسوم الساعات الدراسية فقط	- إذا تم الانسحاب من المادة خلال الأسبوع الثاني من بداية الدراسة.
- If the course is withdrawn during the third week of the semester.	Partial refund from Credit hour fees only	%50	استرجاع نسبة من رسوم الساعات الدراسية فقط	- إذا تم الانسحاب من المادة خلال الأسبوع الثالث من بداية الدراسة.
- If the withdrawal takes place from the fourth week of the semester until the last day of withdrawal.	No Refund	%0	الرسوم غير مسترجعة	- إذا تم الانسحاب من المقرر إبتداءً من الأسبوع الرابع من بداية الدراسة وحتى آخر يوم للانسحاب حسب التقويم الجامعي المععلن عنه.



Withdrawal from Courses during the Summer Semester			الانسحاب من المواد (المقررات) خلال الفصل الصيفي	
Time Frame	Refund Policy	النسبة المترددة Percentage recovered	أسس احتساب الرسوم	أسس احتساب الرسوم
- If the course is withdrawn before the beginning of the semester until the end of the Add/Drop period. *Excepted are the Education Package (If delivered) and Registration fees, which are not refundable	Full refund	%100	استرجاع رسوم المادة كاملة	- إذا تم الانسحاب من المادة قبل بدء الدراسة في المادة و حتى نهاية فترة الحذف والإضافة. (علمًا بأن رسوم التسجيل ورسوم الكتب غير مستردّة)
- If the course is withdrawn during the first week of the semester.	Partial refund from Credit hour fees only	%70	استرجاع نسبة من رسوم الساعات الدراسية فقط	- إذا تم الانسحاب من المادة خلال الأسبوع الأول من بداية الدراسة.
- If the course is withdrawn during the second week of the semester.	Partial refund from Credit hour fees only	%50	استرجاع نسبة من رسوم الساعات الدراسية فقط	- إذا تم الانسحاب من المادة خلال الأسبوع الثاني من بداية الدراسة.
- If the withdrawal takes place from the third week of the semester until the last day of withdrawal.	No Refund	%0	الرسوم غير مسترجعة	- إذا تم الانسحاب من المقرر إنتهاء من الأسبوع الثالث من بداية الدراسة وحتى آخر يوم للانسحاب حسب التقويم الجامعي المعلن عنه.



According to the University's rules and regulations, tuition fees are not refunded in case of complete withdrawal from University in all circumstances.			لا تسترجع الرسوم الدراسية في حالة الانسحاب الكلي من الجامعة في جميع الحالات، حسب لوائح الجامعة	
Time Frame	Refund Policy	النسبة المسترددة Percentage recovered	أسس احتساب الرسوم	أسس احتساب الرسوم
Before the beginning of the Semester, until the last day of withdrawal.	No Refund	0%	الرسوم غير مسترجعة	قبل بداية الدارسة، وحتى آخر يوم للانسحاب.